

聖徒交通 Announcements

一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。

May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting.

三、本週五晚間讀經聚會將交通馬可福音第十章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。(晚六時四十五分同享晚餐)

We will share "Relationship" at the upcoming Friday night. We welcome all brothers and sisters to join us.

四、我們將在本月二十九日(主日)舉行福音聚會，將由冷晶弟兄作見證，並特別邀請由比利時來訪的蕭牧師傳福音，盼弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。

A gospel meeting will be held in the morning of February 29, Sunday. Brother Jing Leng will give testimony and pastor Xiao from Belgium will be the speaker. Please pray and invite your relatives and friends to come.

五、會後請留下一同享用愛筵並一同將整理聚會場所。

Please join us for lunch after the meeting as well as clean up.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



主日敬拜聚會

Sunday Worship

9:30a.m.	預備及禱告	Preparation and Pray
10:00a.m.	擘餅聚會	Breaking of Bread
	福音班	Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會	Message Meeting
	兒童主日學	Sunday School

週三禱告聚會

Wednesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

Sunday 主日: 20121 Alisu Court, Walnut, CA 91789
Wednesday 週三: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789
Friday 週五: 20425 La Puente Road, Walnut, CA 91789
(First Baptist Church of Walnut Valley)
Tel: (909) 468-5652 / (626) 592-0907
Website: www.casgv.org; E-mail: casgv@aol.com

二〇〇四年二月十五日
主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 何曉陽，冷晶
『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：冷晶 翻譯：梁殷宗宣

信息：馬邦彥 報告：沈保羅

信息：最大的是愛

詩歌：69 我每靜念那十字架

讀經/大綱：

弗 1:3-8; 3:14-19

太 22:34-40

林前 13:13, 14:1

啓 2:1-5

林前 13:13 如今常存的有信、有望、有愛、這三樣、
其中最大的是愛。

February 15, 2004
SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Xiaoyang He, Jing Leng
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Jing Leng; Interpreter: Michelle Liang

Message: Ben Maa; Announcer: Paul Shen

Sermon: THE GREATEST IS LOVE

Hymns: 69 When I Survey the Wondrous Cross

Scriptures:

Eph 1:3-8; 3:14-19

Mt 22:34-40

1Co 13:13, 14:1

Rev 2:1-5

1Co 13:13 And now these three remain: faith, hope and love.
But the greatest of these is love.

最大的是愛

弗 1:3 願頌讚歸與我們主耶穌基督的父 神、他在基督裏、曾賜給我們天上各樣屬靈的福氣、

弗 1:4 就如 神從創立世界以前、在基督裏揀選了我們、使我們在他面前成爲聖潔、無有瑕疵、

弗 1:5 又因愛我們、就按著自己意旨所喜悅的、豫定我們、藉著耶穌基督得兒子的名分、

弗 1:6 使他榮耀的恩典得著稱讚、這恩典是他在愛子裏所賜給我們的。

弗 1:7 我們藉這愛子的血、得蒙救贖、過犯得以赦免、乃是照他豐富的恩典、

弗 1:8 這恩典是 神用諸般智慧聰明、充充足足賞給我們的、

弗 3:14 因此、我在父面前屈膝、

弗 3:15 (天上地上的各〔或作全〕家、都是從他得名。)

弗 3:16 求他按著他豐盛的榮耀、藉著他的靈、叫你們心裏的力量剛強起來、

弗 3:17 使基督因你們的信、住在你們心裏、叫你們的愛心、有根有基、

弗 3:18 能以和眾聖徒一同明白基督的愛、是何等長闊高深、

弗 3:19 並知道這愛是過於人所能測度的、便叫 神一切所充滿的、充滿了你們。

太 22:34 法利賽人聽見耶穌堵住了撒都該人的口、他們就聚集。

太 22:35 內中有一個人是律法師、要試探耶穌、就問他說、

太 22:36 夫子、律法上的誡命、那一條是最大的呢。

太 22:37 耶穌對他說、你要盡心、盡性、盡意、愛主你的神。

太 22:38 這是誡命中的第一、且是最大的。

太 22:39 其次也相儗、就是要愛人如己。

太 22:40 這兩條誡命、是律法和先知一切道理的總綱。

林前 13:13 如今常存的有信、有望、有愛、這三樣、其中最大的是愛。

林前 14:1 你們要追求愛、也要切慕屬靈的恩賜、其中更要羨慕的、是作先知講道。〔原文作是說豫言下同〕

啓 2:1 你要寫信給以弗所教會的使者、說、那右手拿著七星、在七個金燈臺中間行走的、說、

啓 2:2 我知道你的行爲、勞碌、忍耐、也知道你不能容忍惡人、你也曾試驗那自稱爲使徒卻不是使徒的、看出他們是假的來。

啓 2:3 你也能忍耐、曾爲我的名勞苦、並不乏倦。

啓 2:4 然而有一件事我要責備你、就是你把起初的愛心離棄了。

啓 2:5 所以應當回想你是從那裏墜落的、並要悔改、行起初所行的事、你若不悔改、我就臨到你那裏、把你的燈臺從原處挪去。

THE GREATEST IS LOVE

Eph 1:

- 3 Praise be to the God and Father of our Lord Jesus Christ, who has blessed us in the heavenly realms with every spiritual blessing in Christ.
- 4 For he chose us in him before the creation of the world to be holy and blameless in his sight. In love
- 5 he predestined us to be adopted as his sons through Jesus Christ, in accordance with his pleasure and will--
- 6 to the praise of his glorious grace, which he has freely given us in the One he loves.
- 7 In him we have redemption through his blood, the forgiveness of sins, in accordance with the riches of God's grace
- 8 that he lavished on us with all wisdom and understanding.

Eph 3:

- 14 For this reason I kneel before the Father,
- 15 from whom his whole family in heaven and on earth derives its name.
- 16 I pray that out of his glorious riches he may strengthen you with power through his Spirit in your inner being,
- 17 so that Christ may dwell in your hearts through faith. And I pray that you, being rooted and established in love,
- 18 may have power, together with all the saints, to grasp how wide and long and high and deep is the love of Christ,
- 19 and to know this love that surpasses knowledge--that you may be filled to the measure of all the fullness of God.

Mat 22:

- 34 Hearing that Jesus had silenced the Sadducees, the Pharisees got together.
- 35 One of them, an expert in the law, tested him with this question:
- 36 "Teacher, which is the greatest commandment in the Law?"
- 37 Jesus replied: " `Love the Lord your God with all your heart and with all your soul and with all your mind.
- 38 'This is the first and greatest commandment.

- 39 And the second is like it: `Love your neighbor as yourself.
- 40 'All the Law and the Prophets hang on these two commandments."

1Co 13:13 And now these three remain: faith, hope and love. But the greatest of these is love.

1Co 14:1 Follow the way of love and eagerly desire spiritual gifts, especially the gift of prophecy.

Rev 2:

- 1 "To the angel of the church in Ephesus write: These are the words of him who holds the seven stars in his right hand and walks among the seven golden lampstands:
- 2 I know your deeds, your hard work and your perseverance. I know that you cannot tolerate wicked men, that you have tested those who claim to be apostles but are not, and have found them false.
- 3 You have persevered and have endured hardships for my name, and have not grown weary.
- 4 Yet I hold this against you: You have forsaken your first love.
- 5 Remember the height from which you have fallen! Repent and do the things you did at first. If you do not repent, I will come to you and remove your lampstand from its place.